



شركة مصر للalumنيوم
ش. ت. م. م.
أحدى شركات شركة
الصناعات المعدنية



إيجيبتالوم

ملخص تقرير لجنة المراجعة

المنعقدة في 29 / 04 / 2026

انعقدت لجنة المراجعة يوم الأربعاء الموافق 29 / 04 / 2026 عن طريق الفيديو كونفرانس وبحضور كل من :-

م	الاسم	الوظيفة	الصفة	التوقيع
1	محاسب / خالد عبدالوهاب حماد	عضو مجلس الإدارة غير التنفيذي	رئيس اللجنة	خالد عبدالوهاب حماد
2	مهندسة / زينب هاشم محمود	عضو مجلس الإدارة غير التنفيذي	عضوا	زينب هاشم محمود
3	محاسب / عمرو عبدالمحسن دسوقي	من ذوى الخبرة	عضوا	عمرو عبدالمحسن دسوقي
4	محاسب / عصمت صفوت محمد	مدير عام الموازنات التخطيطية	أمين سر اللجنة	عصمت صفوت محمد

وقامت اللجنة بمناقشة وإستعراض الآتى :-

- 1 - إستعرضت اللجنة القوائم المالية عن الفترة من 2025/07/01 حتى 2026/03/31 ومقارنة النتائج بالفترة المماثلة من العام المالي السابق .
- 2 - ناقشت اللجنة كافة الإجراءات المتخذة للحفاظ على المعايير المحاسبية المصرية مع وضع توصياتها الخاصة بها وأن القوائم المالية تعبر بوضوح فى جميع جوانبها الهامة عن المركز المالي وعن الأداء المالي للشركة.
- 3 - تم فحص ومراجعة مؤشرات الإنتاج والمبيعات ومؤشرات المركز المالي عن الفترة من 2025/07/01 حتى 2026/03/31 و المقابل عن العام المالي السابق .
- 4 - استعرضت اللجنة تقرير مراقب الحسابات عن نتيجة الفحص المحدود للقوائم المالية عن الفترة من 2025/07/01 حتى 2025/12/31.
- 5 - إستعرضت اللجنة الإيضاحات المتممة للقوائم المالية والتأكد من كفايتها لتوضيح قيم المركز المالي وقائمة الدخل خلال الفترة من 2025/07/01 حتى 2026/03/31 .
- 6 - إستعرضت اللجنة التقارير المتعلقة بمدى كفاية نظم المراقبة الداخلية بالشركة ومدى الالتزام بما ورد بها .
- 7 - سرعة عمل إختبار إضمحلال للأصول غير ملموسة للوقوف على القيمة الحقيقية للأصل مع إتخاذ كافة الإجراءات اللازمة .
- 8 - إعداد دراسة خاصة بالإضمحلال للمخزون الراكد وبطئى الحركة وعمل تسوية للرصيد خصما من المخصصات المكونة.

رئيس لجنة المراجعة

خالد عبدالوهاب حماد

محاسب / خالد عبد الوهاب حماد

أمين سر اللجنة

عصمت صفوت محمد

محاسب / عصمت صفوت محمد



(096) 2588195
(096) 2588478
(02) 23919623
(03) 4877749
(065) 3250415

فكس

تليفون (096) 2588557 - (02) 25744295
(096) 2590009 - 2590001 - (02) 23963164/ 23963162/ 23963161
(02) 23935457 / 23935456/23930718/23929957
(03) 4808015/4412527/4412526
(065) 3251612 / 3251413/3251243

رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب :

المقر الرئيسي والمصانع : نجع حمادى :
مكتب القاهرة : 50/48 ش عبد الخالق ثروت :
مكتب الإسكندرية : 2 طريق الحرية :
ميناء سفاجا : سفاجا :



شركة مصر للألومنيوم
ش. م. م.
أحدى شركات شركة
الصناعات المعدنية



Summary of the audit committee report

29 / 04 / 2026

via video conference 29 / 04 / 2026 The review committee convene

In the presence of

No. Name Position Capacity Signature

Accountant / Khaled Abdel Wahab Hammad, Non- executive board member of Directors, Chairman of the Committee .

Engineer / Zainab Hashem Mahmoud, Non- executive board member .

Accountant / Amr Abd EL Mohsen Desouky, an experienced member .

Accountant / Esmat Safwat Muhammad , Director General of Planning Budgets, Secretary of the Committee .

The committee discussed and reviewed the following

- 1 - The Committee reviewed the financial statements for the period from 01/07/2025 to 31/03/2026 and compared the results with the same period of the previous fiscal year.
- 2 - The Committee discussed all the measures taken to maintain the Egyptian accounting standards, with its own recommendations, and that the financial statements clearly express in all their important aspects the financial position and financial performance of the company.
- 3 - The production and sales indicators and financial position indicators for the period from 01/07/2025 to 31 /03/2026 and the corresponding for the previous fiscal year were examined and reviewed.
- 4 - The Committee reviewed the auditor's report on the results of the limited examination of the financial statements for the period from 01/07/2025 to 31/12/ 2025 .
- 5 - The Committee reviewed the supplementary explanations to the financial statements and ensured their adequacy to clarify the values of the financial position and the income statement during the period from 01/07/2025 to 31/03/2026.
- 6 - The Committee reviewed reports related to the adequacy of the company's internal control systems and the extent of compliance with their contents.
- 7- Expediting the impairment test for intangible assets to determine the fair value of the asset, while taking all necessary measures.
- 8 - Prepare a study on test of impairment of stagnant and slow-moving inventory and adjust the balance by deducting from the provisions made.

Secretary of the Committee
Accountant / Esmat Safwat Muhammad



Chairman of the Audit Committee
Accountant / Khaled Abdel Wahhab Hammad

{ 096 } 2588195
{ 096 } 2588478
{ 02 } 23919623
{ 03 } 4877749
{ 065 } 3250415

فاكس

{ 096 } 2590009 - 2590001 - { 02 } 23963164/ 23963162/ 23963161
{ 02 } 23935457 / 23935456/23930718/23929957
{ 03 } 4808015/4412527/4412526
{ 065 } 3251612 / 3251413/3251243

تليفون

رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب :
المقر الرئيسي والمصانع : نجع حمادى :
مكتب القاهرة : 50/48 ش عبد الخالق ثروت :
مكتب الإسكندرية : 2 طريق الحرية :
ميناء سفاجا : سفاجا :

E- mail : info@ egyptalum . com.eg - infonag @ egyptalum. com.eg Website : www.egyptalum. com.eg